

Rosaryhill Kindergarten
玫瑰崗幼稚園

Reminder for the New Students interview

1. Please be reminded to bring your child's Admission Form for interview.
2. Please arrive 15 minutes before your interview time in order to ease our interview procedure on 5th November, 2016.
3. Only one parent can accompany a child to sit for the interview and please bring a pair of adult indoor shoes.
4. In order to diminish traffic jam caused by private cars around our school campus, **we highly recommend you to take public transportation as possible as you can.**
5. School shuttle buses will be provided for parents from school to Morrison Hill or Paterson Street. (The dropping point depends on the traffic situation on that day.)

新生面試溫馨提示

1. 請謹記攜帶准考證。
2. 為方便校方處理面試安排，請家長於 11 月 5 日提前 15 分鐘到本校禮堂報到。
3. 面試時只需要一位成人陪同進入課室，並自備成人室內鞋。
4. 為避免引致學校附近一帶地方交通擠塞，請家長儘量使用公共交通工具到校。
5. 當天本校將設下行穿梭校車，由學校開至摩利臣山或百德新街一站。
(停車地點將視乎當天交通情況而定，敬請留意。)